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PROTOKÓŁ NR XXX/2021 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 16 września 2021 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż w dniu 9 września 2021 r. wpłynął wniosek 

Wójta Gminy Damnica o wprowadzenie do porządku obrad Sesji projektu uchwały w sprawie 

przygotowania  projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Damnica oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie:  

wniosek Wójta Gminy Damnica o wprowadzenie do porządku obrad Sesji projektu uchwały 

w sprawie przygotowania  projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Damnica oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ·ZA (15) ·Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika 

Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, 

Łukasz Malinowski, Iwona Jędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira 

Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie przygotowania  projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Damnica oraz przekazania go 

do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, został przyjęty. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
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2. Informacja o planach związanych z realizacją inwestycji na drogach powiatowych na 

terenie Gminy Damnica. 

3. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja dyrektorów szkół o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego 2021-2022. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Damnica za I półrocze 2021 roku. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2021 - 2029. 

9. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn. "Przebudowa przejść dla pieszych w ciągu drogi 

powiatowej nr 1139G w Damnicy (gmina Damnica). 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Damnica od Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Damnica środków na 

finansowanie inwestycji pn. "Budowa drogi gminnej nr 120006G Stara Dąbrowa-

Zagórzyczki". 

12. Projekt uchwały w sprawie utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą 

"Słupski Związek Powiatowo-Gminny". 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą 

"Słupski Związek Powiatowo-Gminny". 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą 

Damnica a Powiatem Słupskim, Miastem Słupsk, Gminą Miasto Ustka, Gminą Słupsk i 

Gminą Kępice w sprawie ustalenia zasad realizacji i finansowania cyklu działań na rzecz 

integracji europejskiej. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu mienia 

komunalnego Gminy Damnica. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

21. Projekt uchwały w sprawie przygotowania  projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Damnica oraz przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie Sesji. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 24 czerwca 2021 

r.  został sporządzony, podpisany i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy Damnica. Radni nie wnieśli uwag do jego treści. 

 

Ad. 2 

W Sesji Rady Gminy uczestniczył Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku, który 

przedstawił Radzie informację dotyczącą planów w zakresie realizacji inwestycji na drogach 

powiatowych na terenie Gminy Damnica. 

 

Plany inwestycyjne powiatu na rok bieżący i lata następne są bardzo bogate. Jak wiadomo     

w roku bieżącym prace są opóźnione a miała być realizowana przebudowa drogi nr 1142G na 

odcinku Bobrowniki – Grapice. Zarówno na terenie gminy Damnica jak i gminy Potęgowo. 

Na chwilę obecną ciągle realizowana jest dokumentacja projektora, złożony został wniosek     

o wydanie decyzji środowiskowej. Po uzyskaniu decyzji środowiskowej będzie można 

rozpisać postępowanie przetargowe i rozpocząć prace. Założenia finansowe są takie, że 

zarówno w budżecie gminy jaki i budżecie powiatu słupskiego środki finansowe są 

niewystarczające, Zakładano, że robiony będzie jakiś odcinek drogi, aby maksymalnie 

wykorzystać dofinansowanie z budżetu państwa tzw. środków tarczowych. Prowadzone były 

już w tym temacie rozmowy z wójtem zarówno jednej jaki drugiej gminy. W miesiącu 

październiku powinna zakończyć się dyskusja w tym temacie i należy podejść do 

finansowania tj. czy zwiększyć wartość projektu i robić całą przebudowę drogi. Głównym 

hamulcem rozpoczęcia prac jest dokumentacja projektowa. Na opóźnienie prac oprócz 

sytuacji związanej z pandemią wpływ miała  zmiana prawa geodezyjnego a także wiele 

innych spraw, które wydarzyły się w trakcie pracy. Druga inwestycja, która przewidziana jest 

do realizacji na lata 201-2022 to przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Stara 

Dąbrowa. Na chwile obecną wystąpiono o odstępstwa od kanałów technologicznych                

i oczekuje się na powrót wniosków. Po uzyskaniu odstępstw ogłoszony zostanie przetarg. Jest 

to inwestycja dwuletnia i w założeniach jej realizacja jest do czerwca 2022 r. Realizacja tej 

inwestycji nie stwarza problemów. Większe problemy stwarzają tzw. inwestycje tarczowe 

ponieważ kosztorysy znacznie odbiegają od rzeczywistości. 

 

Radny W. Wilkowski poinformował, iż wielokrotnie zwracał się o spotkanie z mieszkańcami 

w celu przeprowadzenia konsultacji dotyczących inwestycji przebudowy drogi nr 1142G na 

odcinku w obrębie miejscowości Bobrowniki. Zrozumiałym jest, że w okresie pandemii nie 

można było zorganizować spotkania, jednak od jakiegoś czasu odbywa się wiele imprez 

masowych a spotkania ważnego dla mieszkańców nadal nie zorganizowano. Ogłoszone były 

konsultacje w czasie których radny zgłosił swoje spostrzeżenia i wnioski jednak nie otrzymał 

żadnej odpowiedzi, nie było upublicznienia wyników tych konsultacji. Radny dotarł do 

projektu przebudowy drogi już po konsultacjach. Widać w nim pewne pozytywne zmiany 

m.in. zatoczki w Dąbrówce, które winne zaistnieć. Zatoczki takie winne zaistnieć także         

w Bobrownikach, gdzie planuje się dwie nitki chodnika mimo sugestii mieszkańców, że dwie 

nitki chodnika nie mają sensu. Planuje się dwie nitki chodnika i na każdej z tych nitek mają 

być słupy. Na jednej stronie energetyczny a na drugiej stronie słupy telekomunikacyjne. 

Przepustowość tych ciągów pieszych będzie żadna mimo szerokości dwóch metrów. Osoba    

z niepełnosprawnym dzieckiem w wózku aby przejść musi zejść z chodnika. Dla kogo więc 

jest ta przebudowa? 
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Dyrektor M. Ożarek wyjaśnił, że widoczne na planie elementy infrastruktury po prostu tam 

są. Przy tak dużych przebudowach wszystkie elementy na koszt gestorów sieci zostaną 

usunięte. Tak więc widocznych na planie słupów nie będzie. Nie robi się chodnika w ten 

sposób, żeby nie można było po nim chodzić. Na planie widać infrastrukturę, która istnieje 

obecnie a przy przebudowie drogi zostanie zlikwidowana i jej nie będzie. Przy realizacji 

inwestycji należy przestrzegać przepisy dotyczące dróg powiatowych. Drogi powiatowe są 

drogami zbiorczymi i  jest obowiązek zapewnienia bezpieczeństwa. W miejscowości są 

zabudowania po jednej i po drugiej stronie drogi więc trudno wybrać gdzie ten chodnik ma 

być. Z reguły przy pełnych przebudowach robi się poszerzenie jezdni do 6 m. i na 

minimalnych parametrach chodnikowych tj. dwumetrowe chodniki obustronne. Na temat 

zatok też można rozmawiać tylko należy wziąć pod uwagę ze szerokość zatoki wynosi 3 

metry plus 2 metrowy peron czyli dodatkowe 5 metrowe wejście w czyjś grunt. W kwestii 

rozwiązań w samej miejscowości z pewnością odbędzie się spotkanie. 

 

Sołtys W. Francuz zwrócił się z pytaniem, dlaczego nie została wybudowana ścieżka 

rowerowa. Buduje się nowe drogi i wiadomi, ze pieszy, rowerzysta na jezdni jest 

zagrożeniem. Realizuje się bardzo kosztowną inwestycję więc można było jednocześnie 

zaplanować ciąg pieszo-jezdny. 

 

Dyrektor M. Ożarek wyjaśni, że prowadzono wstępne dyskusje na ten temat. To nie jest 

kwestia 1 metra tylko taka ścieżka powinna mieć szerokość 2 metrów. Do tego należy 

dołączyć jeszcze pobocze i pas techniczny, co w sumie daje odpowiednie szerokości. Nie 

zdecydowanie się na te ze względu na prowadzenie tej ścieżki praktycznie we wszystkich 

gruntach prywatnych. Na takiej długości jest to 1000 m
2 

. Już w tej chwili jest problem ze 

spięciem finansowym tej inwestycji a w momencie gdyby należało przejąć te działki wówczas 

całkowicie sparaliżowałoby to prace. Gmina Damnica przystąpi do takiego porozumienia, 

które daje możliwość pozyskania dodatkowych środków właśnie na ścieżki rowerowe. 

Wówczas będzie można podjąć dyskusję na ten temat. 

 

Ad. 3 

Zastępca Wójt Gminy G. Kiczmachowski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 4 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 
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Ad. 5 

Przewodniczący K.Kozina poinformował, iż kolejnym punktem porządku obrad Sesji jest 

informacja dyrektorów szkół na temat przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia 

roku szkolnego 2021/2022. 

 

Przewodniczący K.Kozina zwrócił się do dyrektorów poszczególnych placówek                      

o przedstawienie informacji. 

 

Zespół Szkół w Damnicy – informację przedstawiła dyrektor Pani Maria Czerska. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Szkoła Podstawowa w Damnie – informację przedstawiła dyrektor Pani Joanna Russak. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Szkoła Podstawowa w Zagórzycy – informację przedstawił dyrektor Pan Robert Nowak. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

 

Ad. 6 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2021 roku. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Informacja o przebiegu wykonania budżetu 

oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć za I półrocze 2021 roku szczegółowo została omówiona na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania lub uwagi do 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za  I półrocze 2021 r.? 

Radni nie wnieśli uwag do informacji o przebiegu wykonania budżetu za  I półrocze 2021 r. 

 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/315/2021 w sprawie  zmian              

w budżecie Gminy Damnica na 2021 r. została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2019-2025 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2021 - 2029 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/316/2021 w sprawie  zmian              

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2021-2029, została podjęta. 
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Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Jarzmicki, Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/317/2021 w sprawie emisji 

obligacji Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn. "Przebudowa przejść dla pieszych w ciągu drogi 

powiatowej nr 1139G w Damnicy (gmina Damnica) 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn. "Przebudowa przejść dla pieszych w ciągu drogi 

powiatowej nr 1139G w Damnicy (gmina Damnica) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/318/2021 w sprawie wyrażenia 

woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. 

"Przebudowa przejść dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1139G w Damnicy (gmina 

Damnica), została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Damnica od Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Damnica środków na finansowanie inwestycji pn. 

„Budowa drogi gminnej nr 120006G Stara Dąbrowa-Zagórzyczki” 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Damnica od Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Damnica środków na finansowanie inwestycji pn.: 

"Budowa drogi gminnej nr 120006G Stara Dąbrowa-Zagórzyczki" 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/319/2021 w sprawie  przyjęcia 

przez Gminę Damnica od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo Damnica środków na finansowanie inwestycji pn.: "Budowa drogi gminnej nr 

120006G Stara Dąbrowa-Zagórzyczki",  została podjęta. 
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Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą "Słupski 

Związek Powiatowo-Gminny". 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą "Słupski 

Związek Powiatowo-Gminny" 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/320/2021 w sprawie utworzenia 

związku powiatowo-gminnego pod nazwą "Słupski Związek Powiatowo-Gminny", została 

podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą 

"Słupski Związek Powiatowo-Gminny". 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                     

i  przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą 

"Słupski Związek Powiatowo-Gminny" 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/321/2021 w sprawie przyjęcia 

statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą "Słupski Związek Powiatowo-Gminny", 

została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą 

Damnica a Powiatem Słupskim, Miastem Słupsk, Gminą Miasto Ustka, Gminą Słupsk i 

Gminą Kępice w sprawie ustalenia zasad realizacji i finansowania cyklu działań na rzecz 

integracji europejskiej. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą 

Damnica a Powiatem Słupskim, Miastem Słupsk, Gminą Miasto Ustka, Gminą Słupsk i 

Gminą Kępice w sprawie ustalenia zasad realizacji i finansowania cyklu działań na rzecz 

integracji europejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/322/2021  w sprawie wyrażenia 

woli zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą Damnica a Powiatem Słupskim, Miastem 

Słupsk, Gminą Miasto Ustka, Gminą Słupsk i Gminą Kępice w sprawie ustalenia zasad 

realizacji i finansowania cyklu działań na rzecz integracji europejskiej, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu mienia 

komunalnego Gminy Damnica. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu mienia 

komunalnego Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/323/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości do zasobu mienia komunalnego Gminy Damnica, została 

podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 143 w obrębie geodezyjnym Mianowice. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 
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Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/324/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 65 w obrębie geodezyjnym Damno. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/325/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 151/1 w obrębie geodezyjnym Zagórzyca. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 
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Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/326/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 104/1 w obrębie geodezyjnym Bięcino. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i 

przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 



14 
 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/327/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres lat trzech z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 79/3 w obrębie geodezyjnym Łebień. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/328/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres lat trzech z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie przygotowania  projektu regulaminu dostarczania wody                  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Damnica oraz przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                      

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przygotowania  projektu regulaminu dostarczania wody                  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Damnica oraz przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXX/329/2019 w sprawie 

przygotowania  projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Damnica oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, została 

podjęta. 

 

Ad. 2 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski zaprosił wszystkich na tegoroczne Słupskie Pokopki 

2021, które odbędą się w niedzielę 3 października o godzinie 10:00 w Karzniczce na terenie 

Stacji Doświadczalnej Oceny Odmian. 

 

Ad. 24 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13:30 zamknął obrady XXX Sesji Rady 

Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


